
Protokół nr 49/VII/2018

z obrad XLIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 27 marca 2018 roku.

Rozpoczęcie sesji  - godz. 14:00

Zakończenie sesji - godz.16.35

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W

obradach uczestniczy 14 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. W sesji Rady

uczestniczyli również: Pan  Błażej Konkol -  Wójt Gminy, Pani  Zofia Gorzyńska -  Skarbnik Gminy, Pan

Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich oraz przybyli sołtysi z terenu Gminy Trąbki

Wielkie.

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.>

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż. 

Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący   Rady Gminy - przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Trąbki Wielkie na okręgi wyborcze w wyborach do
Rady Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2018 roku” – referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego
nauczycieli  (planu  dofinansowania),  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za
kształcenie  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2018 r. - referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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6. Interpelacje i zapytania radnych;

7. Wystąpienia sołtysów;

8. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 

Wójt Gminy – zawnioskował o:

 wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwał:

1. w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018;

2. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032; 

 wykreślenie z porządku obrad uchwały w sprawie podziału Gminy Trąbki Wielkie na okręgi wyborcze

w wyborach  do  Rady Gminy Trąbki  Wielkie, informując,  że  do  Urzędu  Gminy wpłynęło  w  dniu

26.03.2018r. pismo z Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Gdańsku z którego wynika, że na

terenie Gminy nie ma konieczności dokonywania jakichkolwiek zmian. 

Radna Mariola Łabędzka - przypomniała, że Wójt, w dniu wczorajszym, na posiedzeniu komisji wspólnej,

informował Radnych, że chciałby uzyskać opinię mecenasa co do wykreślenia tego punktu z dzisiejszego

porządku obrad.  Zapytała,  czy decyzja o wykreśleniu tego punktu z porządku obrad jest  poparta opinią

mecenasa.

Wójt Gminy – poinformował, że tak. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  jeszcze  propozycje  do  zmiany  porządku  obrad.  Brak

propozycji. 

Przewodniczący odczytał porządek z propozycją zmian. 

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 – referuje Skarbnik

Gminy Zofia Gorzyńska;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2018 roku” – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego

nauczycieli  (planu  dofinansowania),  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za

kształcenie  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia
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specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2018 r. – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Interpelacje i zapytania radnych;

8. Wystąpienia sołtysów;

9. Wolne wnioski

/Do obrad dołączył Radca Prawny Marcin Skalski/

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, kto jest za uwzględnieniem zmian zgłoszonych przez Wójta Gminy

do dzisiejszych obrad sesji. 

W głosowaniu udział bierze 14 Radnych.

Głosowanie:

Za –  14  
Przeciw –   0

          Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za przyjęciem zmian do dzisiejszego porządku obrad

zgłoszonych przez Wójta  Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy - odczytał ponownie porządek obrad po wprowadzaniu przegłosowanych już  
zmian:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie uchwały  w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 – referuje Skarbnik

Gminy Zofia Gorzyńska;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2018  roku” – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego

nauczycieli  (planu  dofinansowania),  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za

kształcenie  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2018 r. – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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7. Interpelacje i zapytania radnych;

8. Wystąpienia sołtysów;

9. Wolne wnioski

Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 14 Radnych.

Głosowanie:

Za –  14
Przeciw –   0

          Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w porządek sesji Rady Gminy.

Przyjęcie protokołu z XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie drobne 

stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki 

Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 14 radnych.

Głosowanie:
Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XLVIII zwyczajnej sesji  Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił prace między sesjami, m.in. poinformował, że: 

 brał udział w spotkaniu z fundacją zajmującą się bezpieczeństwem osób najmłodszych. Fundacja 

zajmuje się  propagowaniem bezpieczeństwa w ruchu drogowym dla najmłodszych. Planuje się 

program ten wdrożyć w oddziałach przedszkolnych na terenie Gminy. 

 będzie brał udział w organizacji zjazdu cyklistów, tzw. zjazd rowerowy, który planujemy na dzień 

16.06.2018r. – imprezę organizuje Pan Czesław Lang;

 uczestniczył w rozmowach z mieszkańcami w sprawie budowy dróg gminnych;

 uczestniczył  w walnych zebraniach Ochotniczych Straży Pożarnych wszystkich jednostek OSP z

terenu Gminy;

  uczestniczył w spotkaniu z kierownikami jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy;
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 uczestniczył  w spotkaniu z Firmą DELOYT dotyczącym odzyskiwania odsetek od nadpłaconego

podatku VAT;

 uczestniczył  w  spotkaniu  z  Kołami  Łowieckimi.  Spotkanie  dotyczyło  planów  łowieckich  oraz

zabezpieczenia polowań. Dodatkowo na spotkaniu tym poruszono temat APŚ (Afrykański Pomór

Świń);

 uczestniczył w jubileuszach pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+;

 uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielem, firmy która będzie wdrażać program e-Sołtys;

  uczestniczył  w spotkaniach dotyczących spraw inwestycji,  które obecnie przebiegają  na  terenie

gminy;

 uczestniczył  w  konferencji  BPK  MIESZKANIE+,  która  odbyła  się  w  Warszawie.  Propozycja

kierowana jest do obszarów wiejskich i dotyczy projektowania domów jednorodzinnych;

 uczestniczył w spotkaniu z wykonawcą sali gimnastycznej w Kłodawie;

 uczestniczył w konkursie wiedzy pożarniczej młodzieży z terenu Gminy Trąbki Wielkie; 

 uczestniczył w pogrzebie byłej Sołtys Gołębiewa Średniego Ś.P. Krystyny Maćków;

 uczestniczył w spotkaniach kulturalnych, min.: w przeglądzie pieśni wielkopostnych. Wójt 

zaapelował do Radnych o uczestniczenie w tego typu imprezach, zwracając uwagę na małą 

frekwencję przedstawicieli samorządu gminnego; 

 uczestniczył w posiedzeniach Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach. W sumie – 5.

Przewodniczący Rady Gminy  - zapytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy. 

Radny Karol  Kusaj –  przypomniał  wójtowi,  że  uczestniczył  również  w spotkaniu  z  Radą Sołecką  wsi

Ełganowo;

/Do obrad sesji dołączyła Pani Wioleta Wrona – pracownik Urzędu Gminy/ 

Wójt Gminy – przyznał radnemu rację, dziękując za przypomnienie. Podał, że spotkanie dotyczyło sporu

Rady Sołeckiej i Klubu Sportowego o świetlicę wiejską. W dalszej wypowiedzi wyjaśniając przedmiotowy

spór  podał,  że  jak jest  spotkanie  Rady Sołeckiej,  to  zawodnicy klubu sportowego nie  mają  wstępu do

świetlicy i odwrotnie, jak odbywają się zawody, to Rada Sołecka nie może odbyć spotkania w świetlicy.

Ponadto spotkanie to, dotyczyło również sprawy zniszczonej i zaniedbanej świetlicy. Kolejno Wójt podał, że

na terenie  Gminy planuje się akcje pn:  Przytul  ptasie rodziny.  W ramach tej  akcji  rozdawane są budki

lęgowe. Wójt skierował do Radnych prośbę, aby każdy z Radnych zabrał jedną budkę lęgową i umieścił ją

5



na swojej posesji. Kolejno oddał głos pracownikowi urzędu Gminy Pani Wiolecie Wronie – Inspektor ds.

ochrony środowiska. 

Pani Wioleta Wrona – poinformowała, że w ramach akcji „Przytul ptasie rodziny”, zostało zakupionych 40

budek lęgowych, z czego: 15 - zostało oddanych do placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie,

a pozostałe 25 budek lęgowych planuje się przekazać do sołectw. Zaprasza wszystkich sołtysów, po sesji, do

siebie, po odbiór budki lęgowej. W dalszej swojej wypowiedzi podała, że w okresie jesiennym planuje się

zakupić  karmniki  dla  ptaków,  które  również  zostaną  rozdysponowane  po  sołectwach.  Planuje  tu

zaangażować  dzieci,  mieszkańców,  aby  dokarmiano  ptaki.  Dodatkowo  Pani  Wioleta  podała,  że  w

powyższym temacie zostanie zamieszczony artykuł na stronie internetowej Urzędu Gminy więc już teraz

kieruje prośbę do sołtysów o przekazywanie zdjęć, po usytuowaniu takiej budki w danym terenie, aby było

wiadomo, gdzie te budki lęgowe są umieszczone. Taka informacja zostanie zamieszczona przy artykule.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy w ramach wystąpienia Wójta Gminy, są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani 
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  odczytując

uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał o zabezpieczone środki na budowy dróg na terenie gminy. Zapytał, czy

Gmina będzie dokładała do tej inwestycji w ciągu miesiąca, czy ta kwota jeszcze wzrośnie.

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli takie wpłaty na ten cel będą, to w przeciągu miesiąca pozycja ta

zostanie zwiększona. 

Odczytano treść uchwały.

/Do obrad sesji dołączył Radny Andrzej Klonowski/

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIX/ 348/2018 w w/w sprawie.

Ad  4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2018-2032 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/
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Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  odczytując

uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIX/349/2018 w w/w sprawie.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2018  roku” – referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami  sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Podał, że uchwała jest analogiczna do uchwał z lat

poprzednich, jedynie zmiana dotyczy tylko tego, że wypadły podmioty świadczące usługi zagospodarowania

zwierząt bezdomnych - tak jak na posiedzeniu komisji wspólnej było wspomniane. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIX/350/2018 w w/w sprawie.

Ad6. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego

nauczycieli  (planu  dofinansowania),  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za

kształcenie  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2018 r. – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

/Salę obrad opuścił r.pr. Marcin Skalski/ 

Wójt  Gminy  –  uzasadnił  podjęcie  powyższej  uchwały podając,  że  uchwała  dotyczy  1%  kwoty  od

planowanych  wydatków w oświacie  na  kształcenie  nauczycieli.  W przypadku  Gminy,  jest  to  kwota  w

wysokości 71 244,00 zł. Dodał, że załącznik do uchwały dokładnie odzwierciedla podział tej kwoty. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  przypomniał  wypowiedź  na  komisji  wspólnej  Radnej  Anny  Stosio

Przewodniczącej  Komisji  Kultury Oświaty Sportu  i  Zdrowia,  która  poparła  projekt  tej  uchwały.  Dzięki

przedmiotowej uchwale środki będą przekazywane na kształcenie nauczycieli, a nie na zakup materiałów

biurowych. Kolejno oodczytano treść uchwały.

/Do obrad dołączył r.pr. Marcin Skalski/ 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIX/351/2018 w w/w sprawie.

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje radnych. Zapytał, czy są

jakieś zapytania. 

Radny Adam Zarzycki – podziękowała za zabezpieczony przepust i wykonane barierki;

Radna Mariola Łabędzka – zapytała co ze sprzedażą świetlic w Ełganowie i Domachowie;

Wójt Gminy – podał, że sprzedaż nie nastąpiła. Gmina musi jeszcze raz wycenić obiekt i ogłosić przetarg;

Radna Mariola Łabędzka – przypomniała, że już kilka razy wspominałam, że należy wykonać drogę, są tam bardzo

głębokie koleiny szczególnie wjazd i wyjazd na tę drogę. Dodatkowo cały czas sami przycinamy gałęzie. Apeluję, aby

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej zainterweniował w tej sprawie. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – prosi o cierpliwość. Szlaka zostanie nawieziona a teren wyrównany. 

Radna  Mariola  Łabędzka –  skierowała  zapytanie  do  Przewodniczącego  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju

Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie pytając, czy już jest termin wyjazdu członków komisji ekonomicznej na
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wizję lokalną do żwirowni. 

Radny Marian Płotka – poinformował, że komisja z wizją lokalną wybierze się po świętach Wielkanocnych, jak już

tereny obeschną. Dokładny termin zostanie podany.  

Radny Jan Selka – przypomniał, że od pewnego czasu monitował aby na rzece przy ul. Brzozowej zostały zrobione

barierki.

Radny Andrzej Klonoski – przypomniał o drodze wojewódzkiej nr 226.

Wójt Gminy – podał,  że propozycja była taka,  że Gmina miała się do tego remontu dołożyć.  Projekt  techniczny

opiewa na  kwotę  86  tyś.  zł.  i  takie  środki  Gmina miałaby dołożyć.  Urząd Marszałkowski  przysłał  takie  pismo,

możemy w tej sprawie podjąć uchwałę, ale uważam, że należy wyznaczyć jakieś granice czasowe na wykonanie tej

drogi,  aby  nie  powtórzyła  się  taka  sama  sytuacja,  jak  przy  wykonaniu  projektu  technicznego  chodnika  w

Mierzeszynie, gdzie już wydaliśmy pieniądze, lata minęły, chodnika nie ma, a projekt musimy aktualizować i ponosić

dodatkowe na to środki. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała o Szkołę Podstawową w Trąbkach Wielkich  i Przedszkole w Trąbkach Wielkich.

Planowano  przenieść  przedszkole  do  obecnej  Szkoły  Podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich  a  Szkołę  Podstawową

przenieść do budynku Gimnazjum. Doszły radną słuchy, że tej inwestycji w tym roku nie będzie, czy to jest prawda.

Wójt Gminy – podał, że było to omawiane, że na razie mamy dwie klasy gimnazjalne, one jeszcze nie wyszły. W tym

roku tego nie zrobimy. Klasy gimnazjalne muszą wyjść. Otrzymaliśmy na chwilę obecną dofinansowanie i myślę, że

w przyszłym roku na spokojnie będzie można przenieść podstawową szkołę do gimnazjum, przedszkole do szkoły

podstawowej a w przedszkolu będzie żłobek. Spokojnie można mieszkańcom przekazywać, że ten zamiar zostanie

wykonany. Gmina ma na to 2 lata. 

Radny Marek Czerwiński – nawiązał do planów dofinansowania do remontu drogi wojewódzkiej w Błotni, podał, że

jest przeciwny, aby takie środki zamrozić wykonując projekt. Proponowałby, za te środki, wykonać drogi gminne a

ewentualnie podpisać porozumienie, że jeżeli będą takie działania inwestycyjne polegające na remoncie tej drogi to

Gmina dołoży swoje środki. 

Radny Jan  Selka –  mieszkańcy nawiązują  do  obecnie  remontowanej  drogi  wojewódzkiej  nr  222  i  pytają,  co  z

odwodnieniem  przy  tej  drodze.  Kolejno  przypomniał  o  wcześniej  wykonywanych  przy  tej  drodze  pracach.

Mieszkańcy wówczas  monitowali  o  odwodnieniu.  Dzisiaj,  woda  przelatuje  na pola,  które  są  pozalewane.  Radny

zwraca uwagę, że drogi będą poszerzane. Prosi, aby wzięto to pod uwagę. 

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli chodzi o cały projekt odwodnieniowy przy drodze nr 222, to nie jest w stanie

teraz, z miejsca powiedzieć, jak to dokładnie wygląda. Wie, że odwodnienie ma być zakryte. Należałoby zerknąć na

dokumentację. Z tego co widać, to system drenaży jest duży.  

Na  powyższy temat  wywiązała  się  dyskusja  w trakcie  której  Wójt  zaproponował,  że  w tej  sprawie  zorganizuje

spotkanie, aby prześledzić jak to wygląda.

Radny Karol Kusaj – nawiązał do wypowiedzi Radnego Marka Czerwińskiego. Uważa, że drogi w Gminie są w stanie

makabrycznym a drenarki są w stanie okropnym. Prosi, aby Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich podjechał na ul
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Parkowa w Trąbkach Wielkich czy do Ełganowa na  ul. Macierzy Szkolnej (naprzeciwko budynku szkoły) sprawdzić,

czy można coś na tych ulicach zrobić. 

Radny Andrzej  Klonowski –  nawiązał  do  wypowiedzi  Radnego Marka  Czerwińskiego dotyczącej  remontu drogi

wojewódzkiej  nr  226  w  Błotni  i  zamrożenia  środków  na  projekt.  Radny  uważa,  że  to  Gmina  pierwsza  musi

zainterweniować, czyli wyłożyć środki na ten cel. Stwierdził, że Zarząd Dróg Wojewódzkich na to czeka, bez tego

inwestycji nie rozpocznie. W dalszej wypowiedzi stwierdził,  że jest to jedna z najgorszych dróg wojewódzkich na

terenie naszej gminy, gorszych już nie ma. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby Radni wytypowali newralgiczne drogi w sowim terenie, które

muszą zostać wykonane. Może na komisji uda się to pokazać i może uda się wskazać kolejność dróg, które należy

wykonać.

Radna Mariola Łabędzka – zapytała ile kosztuje 1m2 wykonania drogi z płyt Yomb

Wójt Gminy – poinformował, że około 100 zł./m2 

Radny Marek Czerwiński – podał, że nie neguje potrzeby remontu drogi wojewódzkiej nr 226 w Błotni. Bierze pod

uwagę wiarygodność zapewnień Zarządu Dróg Wojewódzkich opierając się na doświadczeniach w praktyce, gdzie

Gmina wyda 100 tys. zł. na projekt a potem przez kolejne lata Zarząd Dróg Wojewódzkich nic nie zrobi. Radny wątpi,

aby w najbliższych latach Zarząd Dróg Wojewódzkich pochylił  się nad drogą wojewódzką nr 226 Mierzeszyn –

Błotnia. 

Wójt Gminy – poparł wypowiedź  Przewodniczącego Rady Gminy. Należy  zastanowić się nad kolejnością wykonania

dróg. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że jeżeli miałaby być to inwestycja, która będzie kosztowała 10 tyś.

zł. to warto te 100 tys. na to przeznaczyć. Uważa, że  mieszkańców należy zapytać, czy chcą, aby była wykonana

droga wojewódzka, czy droga gminna.

/Obrady opuściła Radna Mariola Łabędzka/

Wywiązała się dyskusja w sprawie remontu dróg. W trakcie dyskusji Radny Karol Kusaj zapytał o pasy transmisyjne z

kopalń na utwardzenie dróg. Wnioskuje o to, aby dowiedzieć się jakie są koszty naprawy dróg taką technologią. 

Ad 8. Wystąpienia sołtysów.

Pani  Irena  Kuchnowska  Sołtys  wsi  Mierzeszyn –  zgłosiła  problem w Mierzeszynie  przy stawku z  przepustami.

Wszystko zalane jest wodą. Wnioskuje, aby komisja Rady również odbyła wizję lokalną, aby to zobaczyć. Kolejno

poruszyła  temat  zniszczonej  tablicy ogłoszeniowej  przez wandala  oraz naprawy dróg gminnych w Mierzeszynie.

Poruszyła również sprawę dojazdu i mieszkania - mieszkanki wsi Mierzeszyn Pani Araśniewicz.

Wójt Gminy – nawiązał do zniszczonej tablicy ogłoszeniowej podając, że jeżeli wiadomym jest, kto to uczynił, to

należy zgłosić to na policję. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że przedwczoraj był u mnie Pan, który przebywał w Norwegii.

Kupił tereny koło Pani Araśniewicz, proponował tej Pani, że kupi jej mieszkanie w bloku jednak nie wyraziła na to
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zgody.  

Ad 15. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Gminy – wójt wspominał o rajdzie rowerowym, który mamy 16 czerwca 2018r., a mamy też

zlot motocyklowy.

Wójt Gminy – poinformował, że zlot motocyklowy odbędzie się 8 kwietnia 2018r. w Sobowidzu. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński zamknął

XLIX sesję zwyczajną Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Protokolant: Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż                      Zbigniew Leszczyński
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